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Lokaludvalgsmøde
Fjelsted Harndrup
26. oktober 2023

Deltagere: Julie, Elisabeth, Mads, Gert, Jens
Afbud: Gitte, Poul Erik

Punkt 1.
Godkendelse af referat og dagsorden. Ok.

Punkt 2. Konstituering
Formand Julie Christiansen
Næstformand Elisabeth Tejlmand (mailbox / PR)
Kasserer Gitte Andreasen
Bestyrelsesmedlem Mads Winther (referent/sekretær)
Bestyrelsesmedlem Gert Ivan Petersen
Suppleant Jens Andresen
Suppleant Poul Erik Brandt

Julie informerer kommunen om afholdt årsmøde og konstituering.

Julie sørger for, at alle har adgang til google drev til næste møde.
Der laves en ny messengergruppe - Elisabeth opretter gruppe.

Punkt 3: Brugens indbydelse til 9/11, frist 1.11 (mail 30sep)
Julie, Mads og Elisabeth deltager som repræsentanter for LU i foreningsaften i Brugsen.
Rigtig fint initiativ fra Brugsen.

Punkt 4:Høring - strategi og kommuneplan

Input til kommunestrategi og -plan:
Byudvikling. Der mangler vision for udvikling af Fjelsted-Harndrup for at tiltrække større
erhvervsvirksomheder, udstykning af erhvervsområde.
Give mulighed for at samtænke aktivitet med Fyns Sommerland - skabe grundlag for aktører kan bygge videre
på det der allerede er der. Fritids- og aktivitetsområde. Der er overnattende i området som efterspørger fx
fiskesø, golf, vandreture 10-15 km.
Bebyggelse integreret med naturen. Legeplads for arkitekter og andre der vil eksperimentere med energiformer
og klimatilpasning.
Børges Fiskesø hører til Middelfart Kommune,
Større mix af boligformer i både Fjelsted og Harndrup
Seniorbofællesskaber.
Lokalplaner der ikke er så snævre. Mulighed for flere boligformer.
side 43. vi vil gerne tilbyde os som byudviklingsområde i undersøgelse.
dogmer:

- vi savner at gode institutioner, mobilitet for unge og andre uden kørekort og klubliv for tweenerne
lokalt.

- bæredygtig byggeri er også genbrug af materialer, cradle to cradle.

side 53.
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bæredygtig mobilitet. samkørsel; det er ikke en løsning for nogen at tage med
fremmede - i forhold til kommunens forslag om bænk og samkørsels app.
input vedr. transport af klienter, klinikejer (vi kikker på det når det kommer)

Natur.
Skovrejsning -
Vi ønsker, at kommunen i samarbejde med fonde opkøber produktionsjord og laver skovrejsning og
naturgenopretning. Gerne med udgangspunkt i beskyttelse af drikkevand og biodiversitet.
Sammenhængende stisystemer ud i naturen.

Klimaforebyggelse
Vedvarende energi og lokale energifællesskaber

- renovering er svært fordi folk ikke har penge til ret meget. brug for tilskud til hulmurs-isolering.
- samtænke fast lav el-pris med kollektiv varme
- brug for politik vedr. placering af VE-anlæg der tilgodeser lokalområder, energi bag måler.

Samarbejde / Øvrigt:
- glad for bæredygtighedskonsulent, vigtigt at hun er der og har tid til at forklare og hjælpe videre.
- vigtigt at der holdes fast i emner fra de lokale udviklingsplaner

obs på dårlig formulering side 47 i Kommune Strategiplan.

Julie laver skriv og rundsender til resten af LU.

Punkt 5: Kommende mødedatoer

mødedatoer:
15/11 2023
12/12
24/1 2024
20/2
20/3

Punkt 6
Evt.


